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Warszawa, 11 lipca 2022 r., godz. 10.00 

Centrum Europejskie Uniwersytetu Warszawskiego, 

al. Niepodległości 22,02-653 Warszawa, spotkanie poprzez platformę Google-Meet 

 

 

W dniu 11 lipca 2022 r. odbyło się posiedzenie Rady CE UW, na którym były obecne 

następujące osoby: doc. Artur Adamczyk, dr hab. Olga Barburska, dr Agnieszka 

Chmielewska; dr hab. Danuta Chmielowska, prof. dr hab. Władysław Czapliński; dr hab. 

Agata Dziewulska, prof. ucz.; prof. dr hab. Bogdan Góralczyk; dr hab., Marta Grabowska 

prof. ucz; prof. dr hab. Krzysztof Jasiecki; doc. dr Anna Ogonowska; dr Małgorzata Pacek;  dr 

hab. Mikołaj Rakusa-Suszczewski; prof. dr hab. Wojciech Sadurski; dr hab. Kamil 

Zajączkowski oraz mgr Beata Mielcarz oraz przedstawiciele studentów- Pani Zuzanna Około- 

Kułak i Pan Jacek Jazgarski. 

  

Zebranych przywitał i spotkanie prowadził Dyrektor CE UW – dr hab. Kamil Zajączkowski.  

 

Punkt 1. Opinia Rady dotycząca zatrudnienia dr hab. Markiana Malskiego na stanowisku 

adiunkta w grupie badawczo-dydaktycznej od dnia 1 października br. do 30 września 2023 r. 

na podstawie umowy o pracę na czas określony w wymiarze ½ etatu. 

 

Dyrektor poinformował zebranych członków Rady CE, że w ramach pomocy polsko-

ukraińskiej Centrum Europejskie dostało dotację na zatrudnienie pracownika naukowego. W 

związku z powyższym, Dyrektor wraz z Dyrekcją CE chcieliby zatrudnić dr hab. Markiana 

Malskiego na stanowisku adiunkta na czas określony w wymiarze ½ etatu. Dr hab. Markian 

Malskyy  jest  doktorem habilitowanym nauk prawnych. Specjalizuje się w kwestiach 

gospodarczych, łącząc teorię z praktyką. W latach 2008-2020 dr hab. Malskyy prowadził 

kancelarię prawną we Lwowie, współpracował z Politechniką Lwowską i z Uniwersytetem 

Lwowskim. Dyrekcja odbyła rozmowę kwalifikacyjną z kandydatem, na której zapadły 

ustalenia, które zakładają, że jeśli dr hab. Malskyy zostanie zatrudniony na ½ etatu, 

przygotuje dwa artykuły punktowane. Jeden do czasopisma za 40 pkt, a drugi za 70 pkt. Dr A. 

Chmielewska poinformowała, że kandydat biegle mówi w pięciu językach, z czego doskonale 

komunikuje się w języku polskim. Poprzez wieloletnie prowadzenie własnej kancelarii 

prawnej jest również praktykiem. Dr A. Ogonowska zaznaczyła, że kandydat idealnie 

wpasowuje się w obecne potrzeby dydaktyczne Centrum Europejskiego. Prof. dr hab. W. 

Czapliński zgłosił swoją wątpliwość dotycząca profilu naukowego, mając na myśli, że 

specjalizacja  kandydata będzie nakładać się na zakres zainteresowań doc. J. Planavovej-

Latanowicz. Zadał również pytanie, jakie zajęcia miałby prowadzić dr hab. M. Malskyy.  Dr 

A. Ogonowska udzieliła zebranym członkom Rady CE odpowiedzi, że kandydat będzie 

prowadził zajęcia dla uczestników programu Erasmus Plus, podstawy prawa prywatnego 

polskiego i arbitraż. Zaznaczyła przy tym, że i tak Dyrekcja musiałaby podjąć decyzję o 

zatrudnieniu osoby o takim profilu i kwalifikacjach, ponieważ, dr J. Planavova-Latanowicz 

poprosiła o roczną przerwę w prowadzeniu zajęć dotyczących arbitrażu. Dyrektor poprosił 



członków Rady CE o pozytywne zaopiniowanie tego wniosku. Głosowanie odbyło się 

poprzez system ankieter, a jego wyniki przedstawiały się następująco: 

 

Czy jest Pan/Pani za zatrudnieniem dr hab.Markiana Malskiego na stanowisko adiunkta w 

grupie badawczo-dydaktycznej od dnia 1 października br. do 30 września 2023 r na podstawie 

umowy o pracę na czas określony w wymiarze 1/2 etatu?  

 

 Głosuję za: 14  

 Głosuję przeciw: 0 

 Wstrzymuję się od głosu: 1  

 

Liczba respondentów uprawnionych do wypełniania ankiety: 19  

Liczba wypełnionych ankiet: 15  

 

 

Punkt 2. Rekrutacja na studia na kierunku Europeistyka- wyniki 

 

Dyrektor poinformował, że wynik rekrutacji jest bardzo dobry i jest jednym z lepszych od 

kilku lat zyskując 526 kandydatów. Do 31 lipca br. trwa rekrutacja na studia I stopnia, 

natomiast rekrutacja na studia I stopnia będzie trwała do 20 stycznia. Do tej pory na studia II 

stopnia zapisało się ok 45 osób. Dr A. Ogonowska powiedziała również, że 1 lipca br. został 

wypromowany pierwszy absolwent Europeistyki. W planach są kolejne egzaminy. Dyrektor 

podziękował nauczycielom akademickim oraz samorządowi studentów za współpracę przy 

rekrutacji. 

 

Punkt 3. Jubileusz 30lecia CE 

 

Dyrektor, dr hab. K. Zajączkowski podziękował wszystkim osobom, które były obecne na 

Jubileuszu 30-lecia. W uroczystości wzięło udział około 100 osób., a wśród nich: Władze 

Rektorskie, dziekani i kierownicy jednostek, pracownicy i współpracownicy Centrum 

Europejskiego UW, członkowie Rady Interesariuszy, goście zagraniczni, sponsorzy. Dr hab. 

K. Zajączkowski poinformował, że CE otrzymało grant z Lotto, a jego środki zostaną 

przeznaczone na stworzenie albumu dotyczącego 30-lecia CE, za który  będzie 

odpowiedzialna dr A. Chmielewska. 

Dr A. Chmielewska poinformowała, o pomyśle na stworzenie  albumie, w którym miałaby 

być przedstawiona  historia CE, wspomnienia byłych pracowników CE, zdjęcia historyczne, a 

także zdjęcia z Jubileuszu CE. W prace przy tworzeniu albumu zaangażowany jest również 

Pan M. Jurkowski. Dr hab. K. Zajączkowski powiedział, że album będzie gotowy z końcem 

roku. 

 

Punkt 4. Projekty badawcze realizowane przez CE 

 

a) grant MSZ 

 

Dyrektor poinformował, że dziewięć osób z Uniwersytetu Warszawskiego, a sześć z Centrum 

Europejskiego UW wzięło udział w konferencji i warsztatach w Macedonii Północnej w 

Bitoli. Na konferencji było obecnych ok. 100 osób. Obecne były Władze uczelni, Burmistrz 

miasta, Ambasador RP w Macedonii Północnej oraz Minister Rządu Macedonii Północnej. 

Dyrektor podziękował uczestnikom tej konferencji. W połowie listopada planowane jest 



zamknięcie projektu i zorganizowanie międzynarodowej konferencji na Uniwersytecie 

Warszawskim. 

 

b) deinstytucjonalizacja 

 

Prof. dr hab. K. Jasiecki poinformował, że CE będzie współorganizować konferencję, 

przewidziane jest również prezentacja materiału syntetycznego i raport otwarcia. Jest to część 

współpracy międzywydziałowej, ponieważ  projekt jest realizowany wspólnie z  WSNSiR 

(Wydział Stosowanych Nauk Społecznych i Resocjalizacji) i ISS (Instytut Studiów 

Społecznych). 

 

c) współpraca z Niemieckim Instytutem Historycznym 

 

Dyrektor wraz z dr A. Chmielewską był obecny na spotkaniu w Niemieckim Instytutem 

Historycznym (NIH). Dr A. Chmielewska powiedziała, że Centrum Europejskie próbuje 

nawiązać współpracę z NIH, które realizuje obecnie grant poświęcony eurosceptyzmowi. 

Niemiecki Instytut Historyczny jest już w połowie realizacji tego grantu, a po lockdownach  

chciały przejść do realizacji części konferencyjno-panelowej. Pierwsza dyskusja panelowa 

przewidziana jest na wrzesień br. z udziałem 1-2 pracowników Centrum Europejskiego UW. 

Na najbliższej konferencji Polskiego Towarzystwa Studiów Europejskich NIH chciałby 

zorganizować wspólnie z CE UW 1-2 panele. Trwają również rozmowy na temat możliwości 

dofinansowania przez NIH numeru „Studiów Europejskich” poświęconego 30-leciu Traktau z 

Maastricht oraz udziału pracowników naukowych NIH w zajęciach dydaktycznych 

prowadzonych w CE UW.   

 

Punkt 5. Sprawy dydaktyczne 

 

a) europeistyka, studia niestacjonarne (zaoczne) 

 

Dyrektor ds. Kształcenia, dr A. Ogonowska poinformowała, że czeka na opinię Samorządu 

Studentów nt. programu Europeistyki, po czym będzie mogła je przesłać wszystkie 

dokumenty do Uczelnianej Komisji ds. Kształcenia. Etap pracy nad programem studiów 

zaocznych na poziomie Rady Dydaktycznej został zakończony. 

 

Dyrektor poinformował, że chciałby aby studia zaoczne zostały uruchomione w roku 

akademickim 2023/2024. Zaznaczył, że będzie to również zabezpieczenie finansowe dla 

Centrum Europejskiego UW. 

 

b) egzaminy dyplomowe na Europeistyce 

 

Dr A. Ogonowska poinformowała, że abiturienci chcieliby zdawać egzaminy dyplomowe w 

formie stacjonarnej. 

 

c) sesja poprawkowa 

 

Dr A. Ogonowska powiedziała, że zmienił się grafik sesji poprawkowej. W terminie sesji 

poprawkowej zostają tylko egzaminy poprawkowe. Zaliczenia poprawkowe powinny odbyć 

się w sesji głównej. 

 



Dr hab. K. Zajączkowski poinformował zebranych, że dzięki zaangażowaniu prof. dr hab. B. 

Góralczyka, który jest inicjatorem tej współpracy pięciu studentów będzie miało możliwość 

wyjazdu na Węgry, nad Balaton na trzy dni. Większość kosztów tego wyjazdu pokrywa 

strona węgierska. 

 

 

 

Punkt 6. Parametryzacja i plany wydawnicze CE 

 

Dyrektor poinformował, że wyniki z parametryzacji będą dostępne na początku września. 

Trzy dyscypliny: politologia, nauki socjologiczne i prawo otrzymały dobre notowania. CE jest 

bliżej kategorii b+, co oznacza, że uprawnienia habilitacyjne, uprawnienia doktorskie dla tych 

dyscyplin zostaną utrzymane. Dyrektor wskazuje na pojawienie się nowej dyscypliny na UW, 

mianowicie dyscypliny nauki o stosunkach międzynarodowych. Jeśli chodzi o publikacje 

Dyrektor przypomniał, że niedawno, w ciągu jednego tygodnia, ukazały się  dwie książki: 

książka dr Mirelii Kurkowskiej i książka prof. dr hab. Pawła Kozłowskiego, jak również dwie 

publikacje. 

W tym roku ukaże się również kilka innych publikacji pracowników Centrum Europejskiego 

UW. 

 

 

 

 

Punkt 7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 

Punkt 8. Wolne wnioski 

 

- brak 

 

 

Protokołowała: 

mgr Sylwia Stępniak 


